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ZPRAVODAJ
OBCE OBRUBY

INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU

Veřejná	zasedání	zastupitelstva
V minulém období Zastupitelstvo obce Obruby projednalo a schválilo:
Schváleno v červnu
1. Smlouva o poskytování produktu s firmou Galileo Corporation s.r.o.
2. Pořízení změny č. 3 Územního plánu Obruby zkráceným postupem. Zastupitelstvo obce Obruby  

v souladu s ust. § 6 odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu 
(stavební zákon) ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon“): 

I. rozhodlo 
• v samostatné působnosti o pořízení změny č. 3 Územního plánu Obruby z vlastního podnětu 

podle § 55a odst. 2 stavebního zákona s tímto obsahem: 

Vážení spoluobčané,

přinášíme vám poslední vydání Zpravodaje obce Obruby stávajícího zastupitelstva, protože nás 
čekají 23. a 24. 9. nové volby do zastupitelstev měst a obcí. Proto jsme se rozhodli, že toto vydání 
z části věnujeme tomu, co se nám v obci za léta našeho působení povedlo udělat.

V naší obci jsou do letošních voleb zaregistrovány dvě kandidátky. Je tu opravdu hodně rozdělané 
práce, zejména pak odkanalizování obce, proto bude velice důležité, aby vše nespadlo, jak se 
říká, pod stůl. Je tedy na vás voličích, čemu dáte přednost. Zda upřednostníte kandidátku lidí, 
kteří mají léta zkušeností a je za nimi vidět kus práce či upřednostníte nově vzniklé uskupení. 
Uvnitř tohoto vydání najdete čísla z inventarizace obce, což jsou tvrdá data, která vyjadřují stav 
naší obce po 16 letech našeho působení. 

Na závěr mi dovolte, abych touto cestou poděkoval několika lidem, kteří si to, dle mého názoru, 
zaslouží. V první řadě bych chtěl poděkovat celému zastupitelstvu, které odvedlo toto volební období 
hodně práce, tady bych vyzdvihl zejména celkovou rekonstrukci budovy MŠ Obruby, která nebyla 
jednoduchá. Velké poděkování Janě Kašíkové, Monice Havelkové a Ivě Malákové. Poděkovat 
bych chtěl také starostovi SDH Daliboru Musilovi za příkladnou spolupráci, vždy nám pomáhal 
zajistit zázemí pro obecní akce a brigádníky, kterým není lhostejný vzhled obce. Poděkování patří 
také našemu kronikáři a šéfredaktorovi Josefu Tomečkovi, se kterým jsme dlouhá léta připravovali 
nová vydání našeho Zpravodaje. Děkuji vám všem za spolupráci. 

Prosím,	přijďte	23.	a	24.	9.	k	volbám!	
Miroslav Dufek, starosta obce
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• Prověřit možnost zahrnutí celých pozemků parc. č. 603/4 a 603/6 v katastrálním území Obruby 
do zastavitelné plochy Z19 s funkčním využitím VK – plochy skladování.

• Převedení stávající zastavitelné plochy Z20 do plochy NZ – plochy zemědělské a navrácení do 
ZPF.

• Prověřit možnost nového vymezení zastavitelné plochy Z20 s funkčním využitím TI – technická 
infrastruktura – inženýrské sítě na části pozemku parc. č. 285/1 v katastrálním území Obruby.

• Prověřit možnost etapizace zastavitelných ploch Z9, Z11, Z15a a Z15b.
Změna Územního plánu Obruby nebude zpracována ve variantách.
II. stanoví, 
• v souladu s § 55b odst. 1 stavebního zákona, že změna č. 3 Územního plánu Obruby bude 

pořízena zkráceným postupem podle § 55a a násl. stavebního zákona
III. určuje
• s odkazem na ustanovení § 47 odst. 1 stavebního zákona, člena zastupitelstva Miroslava Dufka, 

aby spolupracoval s pořizovatelem změny č. 3 Územního plánu Obruby v rozsahu stanoveném 
stavebním zákonem.

IV. ukládá 
• starostovi obce Miroslavovi Dufkovi podat žádost o pořizování změny č. 3 Územního plánu 

Obruby u Magistrátu města Mladá Boleslav. 

Schváleno v srpnu
1. Smlouvu o dílo s Ing. arch. Vlastou Poláčkovou, Urbanistický atelier UP-24
2. Rozpočtové opatření č 5/2022
3. Navýšení úplaty za předškolní vzdělávání MŠ Obruby
4. Zpevnění účelových komunikací (na p.607/2 a 607/9) a využití části komunikace Obruby – 

Rohatsko pro potřeby těžby DP Dolní Bousov 
5. Dodatek č. 3 ke smlouvě o nájmu lesa  
6. Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s ČEZ Distribuce, a.s.
7. Instalaci FVE o výkonu 10,35 kWp na budovu MŠ Obruby
8. Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo s Antonímen Gábrem – oprava pomníku

Veškerá	usnesení	a	zápisy	jsou	k	nahlédnutí	v	kanceláři	úřadu,	a	to	vždy	v	úředních	hodinách..

OdkanalizOvání Obce – schůze na hřišti

17.	9.	2022	od	16	hodin	proběhne	na	hřišti	informační	schůzka	ohledně	odkanalizování	naší	
obce.	Je	to	v	sobotu,	aby	se	mohli	zúčastnit	také	chalupáři.	
Připravte	 si,	 prosím,	 vaše	 případné	 dotazy.	 Během	 schůzky	 budou	 promítány	 plány	
kanalizačního	vedení,	které	byly	navrženy	studií.	

nOvé letecké snímky 
Už vám můžeme nabídnout nové letecké snímky naší obce, kde si každý může najít svůj domeček. 
Upravené snímky jsou na webu obce, a to v sekci „FOTOGALERIE“. 
Další snímky (neupravené) vám můžeme nahrát na vaše externí zařízení. Pokud budete mít zájem, 
tak se stačí domluvit na úřadě. 
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OdpadOvé hOspOdářství Obce 

Množství tříděného odpadu za období od od 1.4. - 30. 6. 2022.

Odměna	celkem	 	 	 	 	 	 18	062,74	Kč
Z toho:
Odměna	za	zajištění	zpětného	odběru	 	 		1	488	Kč
(odměna za zajištění míst zpětného odběru, bonus za minimální dostupnost sběrné sítě)

Odměna	za	zajištění	využití	odpadů	z	obalů
(odměna za obsluhu míst zpětného odběru, odměna za zajištění využití odpadů z obalů)

 Papír    1,981 t    5 284,32 Kč
 Plast    1,440 t     8 421,12 Kč
 Sklo    1,620t     2 284,00 Kč
 Kovy    0,096 t        585,30 Kč

 Celkem	 											5,137t			 	 	 16	574,74	Kč
     Děkujeme, že třídíte.

Odpad v pOpelnicích na tříděný Odpad 
Poslední dobou nám přibývá v nádobách na tříděný odpad nepořádek, 

slušně řečeno. Pokud se jedná o třídění 
rostlinného oleje, tak je to opravdu 
šílené, co někteří občané do popelnice 
vyhazují. Do nádoby se vyhazuje pouze 
potravinářský olej, a to v dobře uzavřené 
plastové nádobě. V plastové proto, aby 
nedošlo k rozbití a vylití obsahu. Jak je 
vidět na fotografii, tak si s tím někteří 
občané hlavu nelámou, vyhazují tam od 
odpadků až po vyjetý olej z automobilů. 
Proto bude oslovena firma, která bude 
instalovat kvalitní kameru tak, abychom 
měli pod kontrolou to, co se do nádob vyhazuje. Poté bude tento 
člověk předán k řešení. U školky se v nádobách na papír objevily 
pneumatiky. Těchto problémů přibývá, což obec stojí další finanční 
prostředky. 

sběr nebezpečných slOžek kOmunálníhO 
Odpadu
Dne 17. 9. 2022 od 15,30 do 15,40  proběhne u požární 
zbrojnice sběr nebezpečného odpadu. Motorové oleje, 
barvy a postřiky musí být v uzavřených nádobách, aby 
nedošlo k vylití obsahu. Nebude vybírán elektroodpad, 
ten můžete odevzdat za obecním úřadem.
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energetická krize

Momentálně řešíme fixaci na další období, která v současnosti není možná. Pokud bychom 
v současnosti fixovali, tak máme (obecní) elektřinu za 16 000 Kč/MWh, což je šílené. Pokud 
nefixujeme, tak je cena za necelých 10 000 Kč/MWh, ceny jsou bez DPH. Čekají nás tedy opravdu 
krušné časy. Zastupitelstvo již začalo tuto krizi řešit a v současnosti dochází k vypínání veřejného 
osvětlení od půlnoci do čtyř hodin ráno. Toto by měla vyřešit rekonstrukce veřejného osvětlení, 
které by mělo být moderní a úsporné. Místo vypínání v nočních hodinách, bude docházet pouze 
k útlumu svítivosti. Již je zpracována projektová dokumentace, je aktualizován pasport veřejného 
osvětlení, dokončuje se žádost o dotaci. Realizace by měla být v roce 2023. 
Součástí projektu je také přesun rozvodny veřejného osvětlení od Tomínů k obecnímu úřadu, to by 
nám umožnilo napájet veřejné osvětlení z fotovoltaické elektrárny, která by měla být na úřadě. Toto 
by se mělo začít řešit také v příštím roce.  
Také se již připravují podklady pro žádost o dotaci a instalace fotovoltaiky na budovu MŠ. Máme již 
zpracovaný statický posudek a čekáme na zpracování projektové dokumentace a další podklady. 
To bude bohužel pokračovat až po volbách. Dále nás pravděpodobně čeká značný útlum topení na 
úřadě, abychom ušetřili další finanční prostředky. 

kOntrOly na Obci
Koncem roku čekáme dvě kontroly ze Středočeského kraje, kdy jedna bude na akci požární 
zbrojnice a druhá v rámci auditu obce. Na podzim také dorazí kontrola na opravu pomníku, která 
by měla být ze Státního zemědělského intervenčního fondu, který byl poskytovatelem dotace. 
V příštím roce také očekáváme velkou kontrolu na rekonstrukci MŠ. 

revitalizace spOrtOvníhO areálu
I nadále pokračujeme v postupné revitalizaci sportovního areálu, do voleb by mělo být vyměněno 
veřejné osvětlení na hřišti za moderní LED technologii, které nám ušetří náklady na osvětlení 
areálu. Toto osvětlení bude část noci ubírat na intenzitě světelného výkonu, a to dle nastavení. 
Dále musí dojít k výměně všech rozvaděčů u kabin, protože v současnosti to v tomto stavu 
neprojde eletrorevizí. Bylo naplánováno, že ještě v tomto roce dojde k výstavbě nového dětského 
a workoutového hřiště, to jsme ale byli, vhledem k volbám, nuceni pozastavit. 

budOva restaurace

Chápeme občany, kterým hospoda v obci chybí a volají po jejím otevření, ale tu v současnosti nikdo 
nechce. Nemůžeme nikoho nutit, aby si vzal hospodu a prodělával na jejím provozu. Měli jsme už 
dva zájemce, ale oba od pronájmu upustili. A ruku na srdce, hospoda se zavřela mj. i proto, že byla 
malá návštěvnost a provoz se stal nerentabilní, následně vše „zařídil“ Covid. Je utopie myslet si, 
že za stávajících energetických podmínek někdo restauraci otevře. 

V současnosti je budova restaurace prázdná, proto se zastupitelstvo rozhodlo, že budovu nabídne 
pro využití občanům pro rodinné oslavy, setkání apod. Budovu nabízíme občanům za cenu 
1 000,- Kč za jednorázový pronájem a 2 000,- Kč vratné kauce. Kauce bude vrácena po převzetí 
UKLIZENÉ budovy. Pokud tam zůstane nepořádek či vznikne nějaká škoda, tak to bude umořeno 
právě z kauce.
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Oprava pOmníku
V sobotu 20. 8. 2022 jsme nechali vysvětit pomník na návsi, 
který prošel velkou opravou. Do pomníku byla při kompletaci 
jednotlivých opravených částí vložena do předem připraveného 
prostoru informační kapsle. Do kapsle jsme s kronikářem 
Pepou Tomečkem vložili pár věcí ze současné doby jako 
informaci pro případná další pokolení občanů obce Obruby. 
Vysvěcení provedl Mgr. Pavel Mach z Římskokatolické 
farnosti Mnichovo Hradiště, který vše obohatil malou přednáškou 
o tom, proč tyto sakrální stavby na obcích vznikaly. Bylo to velice zajímavé. Po 
vysvěcení byla volná zábava, kdy zahrála živá hudba, pekla se kýta a podávalo se dobré pivo. 

Pro děti bylo také připraveno 
nealko. Součástí byla také 
stezka pro děti i dospělé, kdy 
se na připravené trase luštila 
křížovka. Myslím si, že to 
bylo velice vydařené. Chtěl 
bych touto cestou poděkovat 
všem lidem, kteří se na 
přípravě této akce podíleli. 
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putOvní kinO
V letošním roce jsme objednali dvě promítání 
v naší obci. První se uskutečnilo 9. července 
s pohádkou „Tajemství staré bambitky 2“ 
v rámci spolupráce s novým uskupením 
rodičů, kteří si pracovně říkají „Obrubáci“, se 
kterým jsme také připravili dětský den. Účast 
byla opravdu hojná a vše se vydařilo. Jenom 
škoda, že nás v závěru promítání potrápilo 
počasí. 

Další promítání bylo 6. srpna, kdy 
byla uvedena peprná komedie 
„Vyšehrad: Fylm“. Tentokrát jsme 
chtěli něco pro starší a bylo vidět, 
že to mělo úspěch. Sešlo se nám 
opravdu hodně sledujících, bylo 
téměř 150 platících. S hasiči 
jsme také otevřeli stánek 
s občerstvením, abychom zajistili 
nějaké občerstvení. Tímto jsme rádi 
podpořili naše hasiče. Dle ohlasu 
byla veliká spokojenost. Doufám, že 
letní promítání se udrží v obci také 
do budoucna, přestože náklady 
s tím spojené nejsou zrovna malé.  

testOvání závOdních vOzů – Filip mareš a radek buchta

6. července u nás proběhlo testování závodních vozů před Bohemia Rallye 2022. Jednalo se přímo o účastníky této 
soutěže. Testování bylo příjemným zpestřením prázdninového dne pro naše občany, zejména pak děti. Přihlíželo opravdu 
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hodně zvědavců, a to nejen z naší obce. Touto cestou vám také chceme tlumočit poděkování Filipa Mareše za omezení 
běžného provozu na komunikaci během testování. Děkuje všem za pochopení.     

Úbytek vOdy ve studních

Bohužel došlo k tomu, že se na Místech v některých studních ztrácí voda. V některých je sucho, 
někde došlo ke snížení hladiny a někde naopak voda přibyla. Obec okamžitě oslovila hydrogeologa, 
který provedl měření a 29. 8. od 10 hodin proběhlo pracovníky vodoprávního odboru místní šetření. 
Další postup bude v rámci kooperace s vodoprávním úřadem. S vlastníky studní jsme v kontaktu a 
budeme je včas informovat, pokud dojde k nějakému posunu v dané věci.  

VodoVod

Sanitace vodojemu
V příštím roce by měla opět proběhnout sanitace (čištění) vodojemu. Toto by mělo opět proběhnout 
za plného provozu s tím, že dojde pouze k odstavení vodojemu. Pitná voda bude opět čerpána 
hydrovarem, který bude udržovat konstantní tlak v potrubí. S tím již jsou zkušenosti, tak by neměl 
nastat žádný problém. Dále bude nutné opatřit vodojem novým nátěrem. 

Vodoprávní povolení  
V tomto roce nám také končí vodoprávní povolení na čerpání pitné vody našeho vodovodu. Žádost 
jsem odeslal ve značném předstihu, aby se vše stihlo v termínu. Místní šetření bylo vypsáno na 9. 
9. 2022, tedy po uzávěrce tohoto vydání. Další informace budou v příštím vydání.  

Výměna šoupat
V roce 2023 by měla pokračovat další etapa výměny šoupat, která jsou již nakoupena. Vše se mělo 
dodělat letos na jaře, ale bohužel brigádníky, kteří nám to pomáhají vždy dělat, potrápil covid, proto 
se vše odsunulo na rok příští. 

Vše	se	snažíme	dělat	svépomocí,	abychom	udrželi	náklady	na	minimum,	což	se	nám	také	
daří	a	v	současnosti	také	máme	nejlevnější	pitnou	vodu	v	okolí.	Že	máme	nejlevnější	vodu	
v	okolí,	je	opravdu	pouze	tím,	jak	dokážeme	vodovod	provozovat.	To	jsou	opravdu	hodiny	a	
hodiny	trávené	provozem	našeho	vodovodu.	Menší	opravy	si	dokážeme	opravit	svépomocí,	
také	máme	 již	 za	 ta	 léta	kontakty	na	 lidi,	 kteří	nám	pomáhají	 za	minimální	náklady	dělat	
větší	údržbu.	To	vše	nám	přináší	levnější	vodu	pro	vás.	Každý	z	nás	určitě	ocení,	když	nám	
zůstane	více	peněz	v	peněženkách.
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inFOrmační systém - znOvu připOmínáme
V obci byl spuštěn informační systém, který zlepší komunikaci mezi obcí 
a občanem. Pomocí této aplikace můžete také komunikovat s obecním 
úřadem. Upozorňujeme občany, že mohou systém MOBISYS využít také 
k zasílání hlášení na obec. Můžete třeba zasílat fotografie poškozené 
místní komunikace, černé skládky, nefunkční lampu veřejného osvětlení 
atd. Pokud budete tuto aplikaci využívat k zasílání hlášení na úřad, 
tak budeme velice rádi. Toto	hlášení	mohou	zasílat	pouze	majitelé	
takzvaných	chytrých	telefonů.	V	současnosti	je	v	systému	
registrovaných	276	uživatelů.

Pokud má někdo problém s přihlášením, tak mu na úřadě s tímto 
velice rádi pomůžeme.  

práce zastupitelstva
Jak jsem již psal v úvodu, tak vám chceme v tomto vydání připomenout to, co jsme za ta léta v naší 
obci již udělali. Naleznete zde vše to, co bylo dokončeno, co právě běží a co připravujeme. Je to 
již 16 let, co jsme začali naši obec „stavět“ na nohy, to je opravdu kus života. V roce 2006 na tom 
naše obec nebyla zrovna dobře, ale to jistě všichni dobře víte. 

Podařilo se nám ale vše dát do pořádku a dnes máme prosperující obec, kde se, dle našeho názoru, 
dobře žije. Podařilo se nám již opravit téměř všechny obecní budovy, získat hodně pozemků od 
státu, které mohla obec bezúplatně získat. Jednalo se převážně o pozemky pod komunikacemi. 
Pravidelně se v obci udržují veřejná prostranství, kdy se snažíme udržovat naši obec uklizenou. 

Také se nám podařilo odkoupit vodovod, který nebyl vždy celý ve vlastnictví obce Obruby, ale část 
byla ve vlastnictví bývalého JZD Přepeře. Nebylo to jednoduché, protože se muselo znovu otevřít 
již uzavřené řízení likvidace JZD. Tady nám velice pomohl JUDr. Stránský z Turnova. Měli jsme 
opravdu veliké štěstí, že vodovod odkoupila naše obec a ne soukromý subjekt. V současnosti 
zásobujeme obce Obruby, Obrubce, Malobratřice a Přepeře. Je	opravdu	velice	důležité	udržet	
i	nadále	vodovod	ve	vlastnictví	naší	obce,	abychom	měli	vliv	na	cenu	vodného	pro	naše	
občany. 

Teď	trochu	informací	o	práci	zastupitelstva:	

Co	bylo	dokončeno:	

• Pravidelně vydáváme obecní Zpravodaj
• Máme nové a moderní webové stránky
• Máme zřízeno sms hlášení
• Kompletní rekonstrukce budovy MŠ Obruby
• Rekonstrukce budovy obchodu
• Nákup vybavení pro hasiče
• Rekonstrukce požární zbrojnice s přístavbou
• Rekonstrukce budovy úřadu
• Celková rekonstrukce obou obecních 

pomníků v obci
• Nové dětské hřiště za úřadem
• Oprava chodníků

• Výsadba stromů v obci 
• Oprava budovy restaurace
• Nákup kompostérů pro občany
• Rekonstrukce zvoničky za úřadem v rámci 

spolupráce s firmou VHL s.r.o.
• Oprava komunikace na návsi a nad MŠ
• Kompletní dopravní značení v obci
• Nová stanoviště sběru tříděného odpadu
• Byl dokončen developerský projekt v lokalitě 

zvané ,,Amerika“
• Platný územní plán obce

Co	právě	běží:

• Změna územního plánu obce, která se 
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informace na str. 1 až 9 poskytl miroslav dufek, starosta obce

Jak	je	na	tom	naše	obec	po	16	letech	našeho	působení:	

stav	majetku k	31.	12.	2006 k	31.	12.	2021 rozdíl
stavby 4 973 236,30 Kč   10 517 025,95 Kč       5 543 789,65 Kč 
pozemky    563 926,96 Kč      5 044 585,57 Kč       4 480 658,61 Kč 
zařízení    331 551,00 Kč         387 256,17 Kč             55 705,17 Kč 
drobný hmotný majetek    296 897,50 Kč         745 565,00 Kč          448 667,50 Kč 
školka - budova    478 226,00 Kč   10 807 446,43 Kč     10 329 220,43 Kč 
školka - zařízení      63 549,00 Kč         679 158,13 Kč          615 609,13 Kč 
školka - drobný majetek       81 144,00 Kč      1 948 159,36 Kč       1 867 015,36 Kč 
CELKEM 6	788	530,76	Kč	 		30	129	196,61	Kč	 				23	340	665,85	Kč	

Tedy	 po	 16	 letech	 našeho	 hospodaření	 je	 navýšena	 hodnota	 obecního	majetku	 na	 více	
jak	23	milionů	korun	českých.	Do	obce	se	nám	podařilo	získat	více	 jak	deset	milionů	na	
dotacích.	Na	účtech	má	naše	obec	více	jak	5,5	milionu	korun.  

Závěrem:
Máte zde několik informací o tom, jak jsme pracovali v minulých letech. Troufám si říct, že jsme 
odvedli opravdu kus dobré práce a že je na co navazovat. Jakým směrem se vydá naše obec 
v dalším volebním období, to bude záležet na vás voličích 23.	a	24.	9.	2022. Pokud nám dáte svůj 
hlas, tak se budeme snažit dokončit započaté projekty tak, aby se nám v naší obci zase o trochu 
lépe žilo. Naše	kandidátka	OBEC	OBČANŮM	má	číslo	1.

provádí kvůli odkanalizování obce a 
výstavbě sběrného dvora

• Obnova vodovodu - tato akce je na několik 
let, kdy se každý rok musí obnovit část 
technologie

• Vodoprávní povolení čerpání pitné vody na 
dalších 10 let

• Dokončení projektu opravy pomníku, 
závěrečné vyhodnocení a žádosti o 
proplacení dotace

• Projektová dokumentace na elektropřípojku 
sběrného dvora

• FVE na budovu naší školky
• Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci – 

zpracovává se žádost o dotaci

Co	připravujeme:

• Projektová dokumentace k odkanalizování 
obce

• Výstavba sběrného dvora – je připravena 
PD, bude spuštěno po změně ÚP

• Rekonstrukce vodní nádrže na návsi – je 
připravena PD a máme nutná povolení

• Výstavba nového dětského a workoutového 
hřiště ve sportovním areálu

• FVE na budovu úřadu
• Opětovnou žádost o dotaci na rekonstrukci 

komunikace za obchodem
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„Budoucnost	pro	Obruby“	-	kandidátka	č.2

Kdo	 jsme	 a	 co	 chceme?	 Jsme	 sdružení	 místních	
občanů	 kandidujících	 do	 obecního	 zastupitelstva,	
kteří	chtějí	něco	udělat	pro	lepší	život	v	obci	a	její	
fungování.	 Protože	 když	 budeme	 jenom	 sedět	 za	
zavřenými	dveřmi	nebo	u	piva	a	říkat,	jak	by	se	to	či	
ono	dalo	a	mělo	dělat	jinak	a	možná	lépe,	tak	se	nic	
nestane	a	nezmění.	

Samozřejmě,	že	ne	vše	co	se	udělalo	a	dělá	v	obci,	je	špatně.	Jsou	věci,	které	musí	fungovat	
i	nadále.	Ať	už	se	jedná	například	od	odvoz	odpadu,	fungování	obchodu,	mateřské	školky,	
obecního	vodovodu	atd.

Je	ale	také	řada	věcí,	které	by	se	měly	změnit	nebo	začít	lépe	fungovat:
-	Zlepšit	komunikaci	mezi	obcí	a	občany,	rozšíření	úředních	hodin
-	Navýšení	počtu	zastupitelů	min.	na	7	členů
-	Vycházet	vstříc	novým	návrhům	a	podnětům	k	dění	v	obci	od	občanů
-	Investice	do	rozvoje	obce
-	Čerpání	finančních	dotací	z	fondů	EU	a	dalších	grantů
-	Podpora	výstavby	nových	rodinných	domů,	stanovení	podmínek	pro	investory
-	Čistota	a	vzhled	obce,	optimalizace	odpadového	hospodářství
-	Péče	o	zeleň	v	obci	(odstraňování	starých	porostů	a	výsadba	nových)
-	Podpora	činnosti	místních	spolků	a	občanských	aktivit
-	Podpora	kulturních	a	společenských	akcí
-	Připravit	případný	záměr	pro	znovuotevření	místního	pohostinství

Toto	je	malý	výčet	věcí,	které	by	se	chtělo	pokusit	zlepšit	naše	nezávislé	sdružení	kandidátů	
„Budoucnost	pro	Obruby“

Členové	sdružení:

Pavel	Sedláček	–	32 let, zaměstnán jako referent skladového hospodářství ve Škoda Auto

Karel	Mužíček	–	51 let, zaměstnán jako koordinátor ve Škoda Auto 

Jana	Kopalová	–	47 let, zaměstnaná jako ekonomka, Gymnázium Mladá Boleslav 

Ondřej	Žáček	–	26 let, zaměstnán jako obsluha zemědělských strojů, Fytospol s.r.o.

Jitka	Lamačová	–	44 let, zaměstnaná jako nákupčí ve Škoda Auto

Lenka	Králová	–	50 let, zaměstnaná jako pracovnice České pošty

informaci poskytl karel mužíček, člen sdružení „budoucnost pro Obruby“
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ZE ŽIVOTA SDRUŽENÍ A SPOLKŮ

V dopoledních hodinách 20.8.2022 jsme se zúčastnili soutěže Boleslavského poháru v Sukoradech.
Přestože nás zradila technika, obsadili jsme 12.místo. Odpoledne Obecní úřad uspořádal svěcení 
pomníku v místním parčíku, kterého jsme se zúčastnili a pak jsme podávali občerstvení v hasičárně.
27.8.2022 jsme dorazili na soutěž do Bakova nad Jizerou. Tentokrát ale měli problémy pořadatelé 
a to s časomírou. Po několika prodlevách byla soutěž se zpožděním dokončena. Získali jsme 
čtrnáctou příčku v cekovém hodnocení.
3.9.2022 jsme ve Březně obsadili 6.místo. I tato soutěž byla ze serie Boleslavského poháru.
Dále plánujeme ještě podzimní sběr železa, šipkyjádu a valnou hromadu SDH. Termíny ještě 
upřesníme.
Už teď si můžete zapsat do kalendáře příštího roku - Ples Dobrovolných Hasičů Obruby se bude 
konat 17.2.2023, tj. v pátek v Obrubcích. Hrát nám bude kapela Víkend Rock.

Za SDH starosta Dalibor Musil 

SBOR	DOBROVOLNÝCH	HASIČŮ	Obruby

Okresní	soutěž	2022
Letošní soutěžní ročník Okresní soutěže v nohejbalu se pomalu blíží ke konci. Poslední domácí 
zápas jsme odehráli s Nohejbal Čechie Čejetice, ze kterého je i společné foto. Zbývá odehrát 
poslední utkání na hřišti soupeře. I přesto, že neznáme ještě všechny výsledky, tak můžeme říct, že 
letošní sezóna se výsledkově i herně vydařila a celkově jsme se v tabulce udrželi uprostřed.
A tak jediné, co se ještě letos úplně nepodařilo je přilákat více diváků …… a to i přesto, že na každé 

domácí utkání bylo připraveno 
občerstvení a všechny jsme se 
snažili informovat (s přispěním obce) 
o konání zápasů prostřednictvím 
mobilní aplikace. Těm pár, co přišli 
moc děkujeme. Budeme doufat, že 
ten příští rok bude z tohoto pohledu 
lepší a lidé se přijdou podívat a 
bavit se.
Rádi bychom ještě touto cestou 
oslovili všechny zájemce 
o nohejbal (všech výkonnostních 
skupin a věku), aby přišli rozšířit 
naši základnu, pobavit se s 
dobrou partou a trochu se u toho 
i protáhnout na hřišti. Ozvat se 
můžete na tel.737341665 - Karel 
Mužíček a nebo přijít osobně.

za NK Obruby Karel Mužíček

NOHEJBALOVÝ	KLUB	Obruby
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Český	rybářský	svaz,	z.s.,	místní	organizace	
Dolní	Bousov

V sobotu 21. května 2022 byly pořádány spolkové rybářské závody 
mládeže v pískovně na rybníku v Obrubech. Zúčastnilo se celkem 
14 soutěžících.Vítězem se stal Marek Pacák s celkovým součtem 
345 bodů. Na druhém místě se umístil Petr Olbrich s 285 body a 
třetí místo obsadil Michal Štolovský s 225 body.  Největší ulovenou 

rybou se stal 
kapr, který 
měřil 39 cm. 
Při závodech 
se podařil opět 

úlovek jedné z želv, které žijí v obrubském písáku. 
Všichni účastníci obdrželi věcné dárky.

Následující měsíc, konkrétně 4. 6. 2022 se uskutečnily závody pro dospělé, kterých se 
zúčastnilo rovněž 14 rybářů. Vítězem se stal Martin Bari s celkovým počtem 630 bodů. 
Druhým v pořadí byl Jan Štolovský se 470 body a třetí místo patřilo Josefu Hruškovi 
staršímu s 375 body.

Josef Adam starší
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SpolečenSká kronika
V období říjen - prosinec 2022 oslaví své životní jubileum:
v	říjnu	-	Píšová	Libuše	-	75
v	listopadu	-	Lochmanová	Vlasta	–	92,	Trnka	Jan	–	70,	Havelka	Jiří,	Majer	
Jiří	-	55
v	prosinci	-	Hykš	Karel	–	86,	Folprechtová	Vlasta	–	75,	Horák	Jaroslav	
-	55
Všem uvedeným, ale i těm, kteří si nepřáli být zveřejněni, blahopřejeme a do 
dalších let přejeme hodně zdraví.

Uvádíme pouze významná životní jubilea. Pokud si nepřejete být uveřejněni v naší rubrice, napište nám na emailovou 
adresu: zpravodaj.obruby@seznam.cz nebo dejte prosím vědět na obecním úřadě.

Poslední rozloučení 
v měsíci srpnu nás opustil pan Vladimír Majer ve věku nedožitých 78 let.

Čest jeho památce

svatba ve pteči
V romantickém zákoutí u rybníčka ve Pteči si dne 1. července 2022 řekli své ANO novomanželé ze 
Přepeř pan Michal Šenkýř a slečna Lucie Špurová. 

Informaci a fotografie poskytla s laskavým svolením novomanželů 
Jarmila Žáčková
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OSTATNÍ INFORMACE Z NAšÍ OBCE
Ze žiVota MateřSké školy obruby

Vážení občané a milí rodiče.
Ať chceme nebo ne, ať je nebo byl náš vztah ke školce jakýkoli, datum 1. září má v sobě cosi navíc 
svátečního. Tento den je tradičně nejvýznamnější pro nové děti a rodiče, kterým začíná nové, pro 
ně dosud neznámé období jejich života. Letos jsme přivítali 10 nově zapsaných dětí.
Během léta došlo v mateřské škole k renovaci a úpravě schodiště v podobě broušení a pískování.
Dále probíhaly drobné opravy např. lepení úchytek skříní, oprava utrženého zábradlí aj….
Proběhlo též praní a čištění koberců a celková dezinfekce školky, hraček, mytí oken a také údržba 
zelené venkovní plochy, aj.
Našim novým dětičkám přejeme bezstarostné dětství, milující rodiče, každý den plné fantazie, her, 
smíchu a hodně dětských přátelství. Jak by řekl klasik: „Přátelství je součást lidského štěstí“.
Tak tedy, vykročme pravou nohou a přivítejme tento školní rok s úsměvem!
Za	kolektiv	mateřské	školy	Vám	všem	přejeme	pevné	zdraví	na	duši	i	tělu	a	mnoho	sil	a	ať	
Vás	navzdory	této	prapodivné	době	dobrá	nálada	a	optimismus	neopouští.

CO NÁS ČEKÁ:
16.9.2022 – maňáskové představení  „Jak Matěj 

vysvobodil vítr“
20.9.2022 – BUBNOVÁNÍ

DÁLE:
 VYŠETŘENÍ ZRAKU

HUDEBNÍ PŘEDSTAVENÍ – Vánoční zvyky
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Tradiční mikulášská nadílka v mateřské škole a návštěva Mikuláše, Anděla a Čertíka
Vánoční besídka pro rodiče

Vánoční nadílka pro děti
I	tento	školní	rok	otevíráme	dva	kroužky:	

• kroužek jazykový - angličtinu pro nejmenší
• pohybově dovednostní kroužek aerobiku.

Za celý kolektiv MŠ Hana Šrytrová, učitelka.
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Z kroniky
Ohlédnutí za minulostí XXXiX.

1972
V tomto roce se stavební investiční práce nedělaly. 
Byly zakoupeny strojové investice a sice vibračka na 
dělání stavebních bloků za 3 600,- Kčs a posuvný 
požární žebřík za 12 000,- Kčs. Jinak se prováděly 
údržbářské práce, které se dělaly brigádnicky. Tak 
v obecním písečníku a příjezdní cestě k němu 
bylo odpracováno 104 hodin, na stavbě kabin na 
sportovním hřišti bylo odpracováno celkem 708 hodin, 
z čehož bylo 200 hodin zdarma. V obci se provedly 
2 demolice staveb a sice: Rudolf Folprecht demoloval 
špýchar a František Kuka demoloval stodolu. 
V obci je prodejna smíšeným zbožím a hostinec 
Jednoty. Tržba v prodejně činila 668 000,- Kčs a 
v pohostinství částku 314 000,- Kčs. Poměr tržeb 
v prodejně a v pohostinství zůstává stejný jako 
roky minulé. Stále se utratí v obci jedna třetina za 
alkoholické nápoje. Bolestivá je ta okolnost, že většinu 
tržeb v pohostinství má Jednota od místní mládeže.
Český červený kříž – místní skupina má 
43 členů, činnost rok od roku upadá. Mimo 
prodeje losů a poskytnutí několika prvních 
pomocí takřka žádnou činnost nevykazuje.
Svaz socialistické mládeže – má 10 členů, 
v činnosti mu brzdí nezájem některých členů. 
Vcelku je vidět malou aktivní činnost, protože 
veškerá práce leží na bedrech několika jedinců.
Požární ochrana – místní jednotka má celkem 
55 členů. Sbor nějak polevuje ve své činnosti. 
V minulém roce se zaobíral hodně mládeží, 
což letos nečiní. I vlastní cvičení neprováděl 
tak, jako léta minulá. Činnost schůzová, kde by 
se projednávaly potřeby sboru, byla minimální. 
Sokol – má 33 členů. Jeho činnost je čím dál 
slabší. Svou základní tělovýchovnou činnost vůbec 
neprovozuje a činnost vyvíjí jen oddíl kopané. 
Sportovní rybáři – mají ve své místní odbočce 
10 členů, kteří odpracovali brigádně na vodoteči 
ve Pteči a na koupališti celkem 83 hodin. 
Zatím se nepodařilo rozšířit členskou základnu, 
protože v obci je málo vodních toků a chytání 
ryb se musí provádět na tocích mimo obec.

1982
Veškerá kulturní a sportovní činnost se odbývá 
v organizaci Sokol a Požární ochrany, tam je 
zapojena většina mládeže. Pohostinství se sálem, 
kde se dříve konaly taneční zábavy, hrála divadla, 
konaly výroční schůze organizací a schůze 
veřejné, se s odchodem majitelky do důchodu 
uzavřelo a Jednota si tam zřídila sklad nábytku.

I když jsme střediskovou obcí, není žádná vhodná 
místnost, kde by se mohla konat kulturní činnost, 
konat schůze, scházet mládež a ostatní organizace, 
než zakouřená hospoda. Přesto Sokol na svém 
hřišti, kde mají vybudované kabiny, přírodní 
taneční parket, nyní staví další kulturní místnost. 
MNV v průběhu roku uskutečnilo šest plenárních 
zasedání střídavě v pohostinství na Kamenici a 
v Obrubcích. Z investičních akcí byla dokončena 
stavba vodovodu na Dobšíně, požární zbrojnice 
v Obrubcích a provádí se stavba povrchové 
kanalizace v Obrubcích. U neinvestičních akcí byla 
provedena oprava zařízení budovy mateřské školy 
– WC, dlažba, obklady na chodbách, nová vnější 
omítka, výměna střešní krytiny za hliníkový plech.
Požární ochrana – členská základna má 47 mužů, 
22 žen, 10 dorostenců a 18 mládeže. Okrskové 
soutěže se muži nezúčastnili, ženy se umístily na 
druhém místě. Pro mládež byl uskutečněn zájezd 
na zámek ve Frýdlantu a do Boskovských jeskyní. 
Tělovýchovná jednota – má 55 členů mužů a 
18 žáků. Členové odpracovali 320 hodin u MNV, 270 
hodin u JZD a 2 050 hodin na výstavbě klubovny, na 
úpravě a údržbě hřiště. Společně s Požární ochranou 
byl pořádán dětský den s bohatým programem 
a byl hojně navštíven i dětmi z okolních obcí.

Pepa Tomeček, kronikář a redaktor

Vážení čtenáři, dovolte mně, abych se s Vámi, 
kteří jste až dosud pozorně četli výtahy 
z kronik obce obruby, rozloučil. Důvod je 
prostý, ze Státního okresního archivu Mladá 
boleslav přišel dopis s následujícím textem.

výzva k předání kronik
vážená paní starostko, vážený pane starosto,
v návaznosti na pokyn ředitele státního oblastního 
archivu v praze, phdr. daniela doležala, ph.d. ve věci 
dokončení předávání uzavřených svazků kronik obcí 
z území středočeského kraje vám v souladu s platnou 
legislativou (§ 5 odst. 2 a přílohou č. 2 bodu 6 zákona 
č. 499/2004 sb.) v příloze zasíláme výzvu k předání 
doposud neodevzdaných obecních kronik do péče 
státního okresního archivu v mladé boleslavi jakožto 
místně příslušné vnitřní organizační jednotky sOa v 
praze. nejzazší termín předání kronik je konec srpna 
2022.


